
 
 
 
 

Zápis 
 

z 27. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne  5. června  2007 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 20 
 
Omluveni:  Sajdl, Gedeon, Černý, Čejková 
 
Hosté: prof. Růžička, Ing. Kopřiva, Ing. Starý, p. Moulis, členové kolejní rady 
 
Úvodem  předseda   předložil  program jednání, který senát schválil.  
 
Program:  
 

1. Přivítání nové členky Zdeňky Dupákové 
2. Konstatování (pro zápis) projednání úpravy řádu atestací vědeckých pracovníků 

(norma 20.61.03/01) k 2.5.2007 
3. Rozpočtová změna - změna v použití rezervy 
4. Informace o stavu prodeje menzy 
5. Projednaní novelizovaného organizačního řádu 
6. Informace o čerpaní CF mzdových prostředků v roce 2006 
7. Volební a jednací řád AS 
8. Projednání dopisu p. F. Moulise  
9. Různé 

a. Informace o výstavbě na Vítězném náměstí 
b. Statut kolejní rady 

 
Ad 1.  
Předseda senátu přivítal novou členku studentské části Zdeňku Dupákovou. Po dohodě byla 
zařazena do pedagogického výboru. 
 
Ad 2.  
Bylo konstatováno, že AS ke dni 2.5.2007 projednal bez námitek změnu Atestačního řádu 
vědeckých pracovníků.(vnitřní norma 20.61.03/01) 
 
Ad 3. 
Pan kvestor informoval o rozpočtových změnách, které vznikly po schválení rozpočtu. Jedná 
se o licence pro  Microsoft na další 3 roky, při zaplacení letos bude cena výhodnější. Platba za 
vybudování výtahu v budově A přešla i do roku 2007. Další položkou je podíl na rekonstrukci 
a vyklízení nových místností, které ústavy získaly při přerozdělení jimi užívaných prostor - 
většinou výukových laboratoří. Z rozpočtu bude poskytnuto max. 80% plánovaných nákladů, 
ostatní hradí pracoviště. Tato změna v rozpočtu je změnou pro letošní rok jednorázovou a 
nebude se přenášet do dalších období. Tímto způsobem se rozděluje 50% z celoškolské 
rezervy na investiční výdaje.  
Schváleno 18 – 0 - 2 



 
Ad 4. 
Pan kvestor informoval o průběhu prodeje menzy, který trvá téměř 3 roky. Správní rada 
VŠCHT dala  19. 4. 2007 souhlas k prodeji za 22,5 mil. Kč vybranému zájemci. Finanční 
částky dle kupní smlouvy jsou již uloženy v notářské úschově a po zápisu do katastru 
nemovitostí bude kupní cena převedena na VŠCHT. Dle prohlášení nového majitele bude 
v budově počítáno i s prostory pro studentské ubytování. 
 
Ad 5. 
Pan kvestor informoval o novelizaci organizačního řádu. Uvedl důvody k jeho novelizaci, 
požádal o shovívavost při jeho hodnocení - řád si neklade za cíl být dokonalý. Po krátké 
diskuzi byly dohodnuty drobné a vyjasňující změny v textu: 
 
Organizační řád byl projednán se souhlasným stanoviskem všech přítomných.  
 
Ad 6. 
Jednání o tomto  bodě bylo přesunuto na další zasedání AS, vzhledem k tomu, že pan rektor 
připravil čerpání za první část roku 2007 a nikoli za rok 2006.  
 
Ad 7.  
Doc. Flemr zrekapituloval připomínky k jednacímu  řádu a informoval o dalších změnách 
týkajících se  

- jmenovacích dekretů pro zvolené senátory 
- nastupování studentů - náhradníků  
- možnost náhrady členů AS při dlouhodobé neomluvené neúčasti na zasedání AS  

V následné diskusi byly ještě zmíněny další nejasnosti v novele jednacího řádu a bude se 
pokračovat na jejím dopracování. 

 
Ad 8. 
Předseda  informoval o stížnosti F. Moulise na průběh voleb do Kolejní rady. Členové volební 
komise a SCAS prezentovali statistiky a vysvětlení problémů při proběhlých volbách. Volby 
se konaly ve značné časové tísni a z toho důvodu se neuskutečnily v původně ohlášených 
hodinách, ale přibližně o max. třicet minut dříve . Diskuse byla uzavřena s tím, že po 
odstranění nejednoznačností ve Statutu Kolejní rady a úpravě volebního řádu musí být u 
příštích voleb tento řád dodržen. 
 
Ad 9. a) Informaci podal pan rektor 
Výstavba na Vítězném náměstí v současnosti je ve fázích diskuze např. o počtu parkovacích 
míst, architektonickém řešení, zajištění dopravní obslužnosti a podobně. Následně pan rektor 
informoval o své cestě po Taiwanu a Jižní Korei, kde navštívil několik univerzit a podal 
přehled o jejich financování, publikační činnosti a počtu studentů apod. 
 
 
Ad 9. b)  Studenti a přítomní členové Kolejní rady upozornili na nesrovnalosti a nejasnosti 
v  tomto předpise a budou pracovat na jejich odstranění. Senát novelu projedná elektronicky. 
 
 

Příští zasedání bude operativně svoláno. 
 
 



 
 
 
Zapsala: K. Wildová                                                                    Za správnost: M. Březina 

 
 


